



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P20082

Checking of Examination Papers

核對試卷事宜

Students should come to school and check their examination papers on 21st, 22nd, 23rd or 24th June, 2021. Please refer to the table below.

本年度第二次考試完結後，貴子弟須於六月二十一、二十二、二十三日或二十四日回校核對試卷。回校時間請參閱下表。

Class/ Level	21/6/2021 (Mon)	22/6/2021 (Tue)	23/6/2021 (Wed)	24/6/2021 (Thu.)
S1	8:10 a.m. – 12:45 p.m.	8:10 a.m. – 11:15 a.m.	---	---
S2	8:10 a.m. – 11:15 a.m.	8:10 a.m. – 12:45 p.m.	---	---
S3	8:55 a.m. – 12:30 p.m.	8:10 a.m. – 12:30 p.m.	8:10 a.m. – 12:05 p.m.	8:10 a.m. – 12:45 p.m.
S4	8:10 a.m. – 12:05 p.m.	---	8:10 a.m. – 12:45 p.m.	8:10 a.m. – 11:15 a.m.
S5A, B, C	---	8:10 a.m. – 12:45 p.m.	8:10 a.m. – 11:15 a.m.	8:10 a.m. – 12:05 p.m.
S5D	---	8:10 a.m. – 12:45 p.m.	8:10 a.m. – 10:35 a.m.	8:10 a.m. – 11:15 a.m.

Please come back to school punctually according to the above table. The timetable has been given to the student. This timetable can also be found in school website.

不同級別或班別須於不同時段回校，請參照上列時段準時出席。對卷時間表已經公佈並派發予貴子弟，貴家長並可參閱本校網頁：<http://www.plk83.edu.hk/ACD/timetable.html>

S.3 classes should also attend TSA assessment on 21st and 22nd June. The table above has already included the time slots of TSA assessment. The detail arrangement of TSA assessment will be announced in another circular.

中三班別須於六月二十一及二十二日回校進行 TSA 評核，以上表格顯示之時間已包含 TSA 評核時段。關於 TSA 評核之詳細安排將另函通知。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學



Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

20th May, 2021 二零二一年五月二十日